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В настоящей статье рассматривается регулирование общественных отношений, складывающихся по поводу управления 
многоквартирным домом жилищными, жилищно-строительными кооперативами. На основе анализа российского законодательства 
о жилищных и жилищно-строительных кооперативах обращено внимание на правовые пробелы в жилищном законодательстве, свя
занные с управлением многоквартирным домом жилищного, жилищно-строительного кооператива, что является одной из важных 
проблем жилищных, жилищно-строительных кооперативов, а также предложены пути их решения. 
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This article deals with the regulation of public relations that are developing regarding the management of an apartment building by 
housing, house-building cooperative. Based on the analysis of Russian legislation on housing and house-building cooperative, attention is 
drawn to the legal gaps in housing legislation related to the management of multi-apartment housing, house-building cooperative, which is 
one of the important problems of housing, house-building cooperative, as well as ways to solve them.
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